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Referat: 

Møte: Kjemisk Fagutvalg 
Møtedato 27.10.2023 

Tidspunkt: 14.15 – 15.45 

Sted: Sem Sælands vei 26, Hassel (V230) 
Inviterte: Fra utvalget: 

Ava Borch-Solem, Eline Haug Andersen, Jon Ole Laugerud, Malin Trondsen, 
Ma hew Claveria, Melissa Rodrigues, Silje Crosby, Line Dybvig Andersen, Per 
Sivert Seglen, Keerthy Balashankar, Alex Karabelyov, Shahnaz Jurat 
 
 
Forfall: 
Kevin Ruben, Melika Kashani 

 

Saksliste: 

Agenda 
 
Saker 
15/23 Godkjenning av innkalling 

 
Vedtak: 
Godkjent 
 

16/23 Oppdatering av verv 
Gjennomgang av hva som har skjedd innenfor hvert verv siden sist møte. 
 
Vedtak/kommentarer: 
 
Sosialrom 
Oppvaskmaskinen på kjøkkenet på studentområdet er ødelagt. Det har bli  meldt fra l 
universitetet om problemet, og de skal komme å se på den e er hvert. Dersom det ikke 
kan fikses er man nødt l å høre med universitetet om stø e, eventuelt finne andre 
løsninger. Sa  på vent frem l vi hører fra universitetet. Ava følger opp med informasjon 

l studentene. 
Er sendt forespørsel om skap l gangen på studentområdet, noe som har bli  ta  videre 
av universitetet.  
Det er meldt inn om lysene som ikke fungerer på studentområdet. 
Vaskepersonalet har få  vite at det er behov for at gulvene inne på lesesalene også 
vaskes, og de e skal være i orden nå. 
 
Økonomi 
E ersom Melika ikke var l stedet på møtet blir de e utsa  l neste møte. 
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Bokskap 
E er hendelsen ta  opp forrige uke har man funnet ut at vedkommende som fikk låsen 
sin klippet opp hadde betalt for bokskap. Skal sjekkes ut om KFU kan s lle med ny lås. 
Ellers ingen ng å rapportere. 
 
Lesesal 
Det har bli  sendt ut mail om lbud for plasser l folk på venteliste. Virker som at man 
e er denne omgangen med organisering av plassene skal få l å dekke plasser for alle 
som står på venteliste for plass. 
 
Labfrakker 
Siden sist har man få  solgt en labfrakk, og er kommet opp i å e solgt totalt de e 
semesteret. 
 
Web og sosiale medier 
Bli  lagt l skisser for forslag l ny logo for KFU. Er to aktuelle logoer, og tanken er at 
man kan bruke disse to i ulike sammenhenger. Disse skal ferdigs lles, for så at man kan 
begynne å ta dem i bruk – forhåpentligvis så fort som mulig. 
 
Foredragsansvarlig 
LES ble gjennomført dligere i uken, og ble alt i alt et vellykket arrangement. Videre er 
planen å få i gang promoteringen av neste LES-arrangement. 
 
Vafler og pannekaker 
Skal holde vaffelsteking ved glassburet førstkommende mandag fra 10. 
 
Musikkrom 
Ingen oppdateringer. 
 
Postmester 
Ingen oppdateringer. 
 

17/23 Møter som har vært 
- Ukentlig møte med administrasjonen 
- MNSU 

 
Vedtak/Kommentarer: 
 
Ukentlig med administrasjonen 
Møter med admin har bli  avholdt som vanlig hver torsdag. 
 
MNSU 
Møtet ble avholdt som planlagt. Det ble introdusert ny leder og nestleder for MNSU, 
samt utby e i en rekke verv. 
 

18/23 Møter som kommer 
- Ukentlige møter med administrasjonen 
- Programrådsmøte 
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Vedtak/Kommentarer 
 
Ukentlig møter med administrasjonen 
Vil fortse e å avholde møter hver torsdag. 
Det har vært noe misnøye rundt den nye matordningen på UiO. Ønsker å gi 

lbakemelding på catering-opplegget, spesielt med tanke på organisering og innhold. 
 
Programrådsmøte 
Kommer møte 2. november 
Ønsker å få inn Jon som vara for master da vi kun har en vara for bachelor. Skal sende 
inn de e slik at det kommer på plass.  
 
Har kommet lbakemelding om emnet KJM5280, spesielt med tanke på at emnet har 
mye større omfang enn hva som reflekteres i studiepoengene (emnet er 5 studiepoeng). 
Ønsket er å endre emnet l 10sp som studentgruppen mener nærmere reflekterer 
arbeidsmengden, og evt. gjøre noen endringer i oppse , for eksempel ha gruppe mer 
der man diskuterer eksperimenter og hva de kan fortelle oss. 
 
Er et liknende problem på KJM-FRM5055 med manglende undervisning og vanskelig å 
vite hva man egentlig skal lære og hvor man skal innhente kunnskap. 
 

19/23 Saker 
- Lås og skap + nøkkel 
- Storcash 
- SMN julebord 
- Den gyldne spatel 
- LES 
- Eksamensverksted 
- Snapchat 
- Statusoppdateringer 

 
Vedtak/Kommentarer 
 
Lås og skap + nøkkel 
Nøkkelen er låst inn i skap på studentområdet nå, og koden og skapnummer er 

lgjengelig på docs for medlemmer i styret. Minner om at det er vik g å «ikke være en 
idiot med nøkkel». 
 
Storcash 
Kommet frem l at det ikke er et behov for storcash akkurat nå. 
 
SMN julebord 
Ingen oppdateringer. 
 
Den gyldne spatel 
Prisen for beste gruppelærer/lærer på ins tu et skal deles ut i november/desember. 
Som en del av de e er det ønskelig å få i gang promotering så fort som mulig. 
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LES 
Første LES-arrangement har funnet sted, og har alt i alt få  posi ve lbakemeldinger. 
Var fornøyde med å holde det l to foredragsholdere da de e ga fin lengde og gjorde 
det overkommelig å følge med og delta. Det var savnet li  innenfor promotering i 
forhold l at man ikke hadde postere eller informasjon på skjermene. I llegg ble det gi  
feil informasjon l KFU i . hvem som skulle holde presentasjon, noe som gjorde 
promoteringen unødvendig rotete. 
Planlegger å få l å skrive ned hva som fungerte og ikke fungerte ved gjennomføringen, 
samt hva som ble gjort fra KFU sin side, slik at man le ere kan få oversikt videre. 
 
Eksamensverksted 
Samarbeidet med Proton har startet angående eksamensverksted. Planen er å få l et 
møte mellom arbeidsgruppene ila neste uke. 
 
Snapchat 
Alle som har Snapchat skal nå ha bli  lagt l i KFU-gruppen på Snapchat. 
 

20/23 Eventuelt 
Thanksgiving er planlagt å skje 24. november.  
 
Karrieresenter. Det er snakk om å få l et arrangement ala. karriereuken, men for MN-
fakultetet. Derfor ønske om å få l forslag l hva som kanskje kunne vært mer 
interessant for kjemi.  
Et annet spørsmål er rundt promoteringen av karrieresenteret. Opplever at veldig få i 
det hele ta  ved hva det er. Kan derfor være å oppfordre l bedre informasjon. 
 
Besøke arbeidsplasser. I kjølevannet av LES har det kommet opp et forslag om å få l 
besøk fra kjemisk ins tu  l for eksempel en lab. Vil derfor høre blant studentgruppen 
om hvor mange som eventuelt kunne vært interessert i å besøke et arbeidssted, for så 
eventuelt å kontakte for å høre om mulige besøk. Kan på langsikt tenke seg at man kan 
utvide de e ved å for eksempel bruke karrieresenteret som mellomledd. Kan ta opp 
de e på ukentlig med administrasjonen. 
  
 
Møteplan høsten 2023 

- 10. november 
- 24.november 

 
 


